
تحولات منطقه
 محور مذاکرات سفر به عربستان

وزی��ر ام��ور خارج��ه 
جمهوری اسلامی ایران 
به عربس��تان و برخی از 
کشورهای منطقه سفر 

می کند.
ایس��نا،  به  گ��زارش 
عراقچ��ی  س��یدعباس 
هدف از این س��فرها را 

رایزن��ی درب��اره تحولات منطقه و ت��لاش برای توقف 
جنایت های رژیم صهیونیس��تی در لبنان و غزه عنوان 

کرد.
وزی��ر ام��ور خارج��ه جمهوری اس��لامی ای��ران در 
حاش��یه همایش »طوفان الاقصی: آغ��از نصرالله« در 
جمع خبرن��گاران با بیان اینکه تلاش ها و رایزنی های 
جمه��وری اس��لامی ایران ب��رای جلوگی��ری از ادامه 
جنایت های بی ش��رمانه ادامه دارد، اظهار کرد: در این 
راس��تا بع��د از رایزنی هایی که در نیویورک داش��تیم، 
سفری نیز به بیروت و سوریه داشتیم. سفر منطقه ای 
م��ن به ریاض و برخی دیگر از کش��ورهای منطقه هم 

در حال انجام است.
وی ب��ا تاکی��د ب��ر اینکه م��ا به دنبال ی��ک حرکت 
دسته جمعی از س��وی کشورهای اسلامی برای توقف 
جنایت های وحش��یانه رژیم صهیونیس��تی هس��تیم، 
تصری��ح ک��رد: همان طور ک��ه بارها اع��لام کرده ایم، 
سیاس��ت ایران حمایت از جریان مقاومت است و این 

موضوع در آینده نیز ادامه خواهد داشت.
نیروهای�مسلح�ما�در�آمادگی�کامل�هستند��

ای��ن دیپلمات عالی رتبه جمهوری اس��لامی ایران با 
بیان اینکه »ما بارها اعلام کرده ایم جمهوری اسلامی 
ای��ران به دنبال افزایش تنش و جنگ نیس��ت، گرچه 
از جن��گ نمی ترس��یم« گفت: ما برای هر س��ناریو و 
اتفاقی آمادگی داریم، نیروهای مس��لح ما در آمادگی 
کامل هس��تند، تمام اهداف لازم را شناسایی کرده ایم 
و البت��ه همان طور که تاکید کردم، سیاس��ت ما توقف 
درگیری ها و رس��یدن به تواف��ق آتش بس قابل قبول 

است.
س�ازمان��� فوق�الع�اده� نشس�ت� برگ�زاری�

همکاری�اسلامی
وی همچنین درباره پیش��نهاد ایران برای برگزاری 
نشست فوق العاده سازمان همکاری اسلامی در ارتباط 
با تحولات اخیر در منطقه گفت: ما به صورت رسمی به 
دبیرکل س��ازمان همکاری اسلامی پیشنهاد دادیم که 
نشس��ت فوق العاده س��ازمان همکاری اسلامی یا مثل 
اجلاس قبلی، اجلاس مش��ترک کش��ورهای اتحادیه 
عرب و سازمان همکاری اسلامی برگزار شود، دبیرکل 
در این زمینه در حال رایزنی هس��تند. نظرات مثبتی 
تاکنون از س��وی کش��ورهای عضو اعلام شده است و 

رایزنی ها در این زمینه ادامه دارد.
وی همچنین در پاس��خ به س��والی درباره برگزاری 
نخستین نشست مشترک وزیران امور خارجه ایران و 
کشورهای شورای همکاری خلیج فارس و اهمیت این 
اجلاس گفت: همان طور که اش��اره کردیم، نخستین 
نشست مشترک وزیران امور خارجه کشورهای شورای 
همکاری خلیج فارس و ایران به صورت غیررس��می در 

دوحه قطر برگزار شد.
وی ادام��ه داد: رواب��ط ای��ران و ش��ورای همکاری 
خلیج فارس در این س��ال ها دارای فراز و نش��یب هایی 

بوده است. 
البته این یک امر طبیعی است و این اراده بین ایران 
و کش��ورهای این منطقه وجود دارد که این رابطه به 

همکاری های منطقه ای منجر شود.
برقراری�روابط�با�بحرین��

عراقچ��ی گفت: ب��ا تک تک این کش��ورها به غیر از 
بحرین ک��ه قطع ارتباط هس��تیم، به صورت دوجانبه 

ارتباط داریم و رفت وآمدها وجود دارد.
وی درب��اره روابط ای��ران و بحرین گفت: در طول ۳ 
ماه گذش��ته، ۳ بار وزیر ام��ور خارجه بحرین به ایران 
برای ش��رکت در نشس��ت وزیران امور خارجه مجمع 
گفت وگ��وی همکاری آس��یایی، مراس��م درگذش��ت 
ش��هید رئیسی و مراس��م تحلیف آقای رئیس جمهور 
 س��فر کرده اند و این اراده ب��رای برقراری روابط وجود 

دارد.
 عراقچ��ی تصریح کرد: باوجود قطع رابطه با یکی از 
کشورهای ش��ورای همکاری خلیج فارس، این جلسه 
برگ��زار ش��د و این اب��راز علاقه وجود داش��ت که این 
گفت وگوه��ا و رایزنی ها وجود داش��ته باش��ند و ادامه 

پیدا کنند.
وی ادام��ه داد: من در آن جلس��ه هم گفتم دو جور 
موض��وع بین م��ا وج��ود دارد. موضوعاتی ک��ه واقعا 
م��ورد اختلاف اس��ت و باید درب��اره آنها صحبت کرد 
ی��ا می توانیم حل کنیم یا اگ��ر نتوانیم، حداقل درک 
بهت��ری از همدیگر پی��دا خواهیم کرد. مس��ئله دوم 
موضوعاتی است که براساس سوءتفاهم به وجود آمده 

است و می توان این سوءتفاهم ها را  رفع کرد.
عراقچ��ی تصریح ک��رد: اراده خوبی را کش��ورهای 
ش��ورای همکاری خلیج فارس در این نشس��ت نشان 
دادند و نس��بت به اس��تمرار و ان شاءالله ادامه آن، ابراز 

علاقه کردند.

وضعیت اعطای تسهیلات تولید و اشتغال بررسی شد
با�حضور�رئیس�سازمان�برنامه�و�بودجه�در�مجلس�شورای�اسلامی

در جلس��ه علنی مجلس ش��ورای اسلامی گزارش مشترک کمیسیون های 
اقتصادی و ویژه حمایت از تولید و نظارت بر اجرای سیاس��ت های کلی اصل 
)۴۴( قانون اساس��ی درباره بررس��ی عملکرد تبصره های موس��وم به تولید و 
اش��تغال )تبص��ره )۱۸( در قوانی��ن بودجه ۱۴۰۰ ال��ی ۱۴۰۲ و تبصره )۲( 
قانون بودجه ۱۴۰۳ کل کش��ور مورد بررس��ی قرار گرفت. در این جلسه که 
ب��ا حض��ور حمید پورمحمدی، رئیس س��ازمان برنامه و بودجه برگزار ش��د، 
نمایندگان به تش��ریح وضعیت موجود درباره ارائه تسهیلات مصوب تولید و 

اشتغال پرداختند.
پول�بانک�ها�باید�اهرمی�برای�تولید�و�اشتغال�شود��

رئیس مجلس ش��ورای اسلامی در نشست 
روز گذش��ته مجلس ش��ورای اس��لامی در 
جری��ان بررس��ی گزارش حمای��ت از تولید 
بااشاره به س��خنان رئیس سازمان برنامه و 
بودجه مبنی بر تحقق اعتبار تولید و اشتغال 
گفت: آق��ای پورمحمدی می گوید، پول در 
بانک رس��وب کرده؛ مگر ما مسئول رسوب 
شدن پول در بانک ها هستیم، دستگاه های 
اجرایی مربوطه در این باره مس��ئول هستند 

و نباید پول در بانک رسوب می کرد، بلکه باید تبدیل به اهرمی می شد.
محمدباقرقالیباف گفت: در گذشته منابع مربوط به اشتغال را به صورت کمک 
بلاعوض پرداخت می کردیم، اما مجلس و دولت تصمیم گرفتند تا ابتدا بانکی 
در این زمینه ایجاد ش��ود، اما مجلس با آن موافقت نکرد و مقرر ش��د به جای 

موسسه، حساب بانکی ایجاد شود.
وی اضافه کرد: این حساب بانکی ملی بوده و کماکان حساب های استانی 
راه اندازی نش��ده اس��ت، دلیل این موضوع چیست؟ اجازه دهیم حساب های 

استانی راه اندازی شود تا کارهای استانی و تمرکززدایی انجام بگیرد.
رئیس مجلس ش��ورای اسلامی تاکید کرد: تسهیلات پس از وصول دوباره 
به حس��اب مربوط به اش��تغالزایی برمی گردد و به خزانه واریز نمی شود، اگر 
پولی در حساب بانک وجود دارد، به این منابع اهرم و بار دیگر به مابقی افراد 
پرداخت می ش��ود. اما س��ازمان برنامه و بودجه نباید اعلام کند که چون در 
حس��اب پول وجود دارد، فعلا از آن اس��تفاده شود. به عبارتی در این حساب 
همواره باید پول وجود داشته باشد و بانک ها نیز باید سهم خود را بگذارند و 

منابع در چرخش باشد و افزایش پیدا کند.
قالیباف با بیان اینکه ۶ ماه از س��ال گذشته و موضوع اشتغال، موضوع اول 
ما اس��ت، اظهار کرد: این موضوع که چون پول در حس��اب وجود دارد، نباید 
تخصیص صورت بگیرد، صحیح نیست، سازمان برنامه و بودجه باید به وظیفه 

قانونی خود عمل کند، تا ظرفیت واقعی را افزایش دهیم.
حقوق�پرستاران�به�موقع�پرداخت�شود��

رئیس مجلس شورای اسلامی با تاکید بر لزوم اتخاذ تمهیداتی برای مقابله 
با کمبود دارو در نیمه دوم س��ال گفت، دولت علاوه بر پرداخت مابقی طلب 
گندمکاران، باید نس��بت به پرداخت به موقع حقوق پرس��تاران اقدام کرده و 

قانون متناسب سازی حقوق بازنشستگان را به درستی اجرا کند.
رئیس مجلس ش��ورای اس��لامی بااش��اره به موضوع دارو اظهار کرد: بنده 

از پش��ت همین تریبون به رئیس سابق س��ازمان برنامه و بودجه گفتم، باید 
تکلیف مابه التفاوت ارز ۴هزار و۲۰۰ تومانی تا ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومانی به ازای 
هر دلار ۲۴ هزار تومان برای تجهیزات پزش��کی مصرفی مشخص شود، پس 
ما پیش بینی اعتبار کمی نداش��تیم و س��قف را هم ۷۵ همت تعیین کردیم، 
پس چندبرآوردی از طرف مجلس ش��ورای اس��لامی انجام نشد و این اصرار 

دولت بود.
تمهیداتی�برای�تامین�دارو��

وی اضافه کرد: باید تمهیدات به گونه ای پیش بینی ش��وند تا در نیمه دوم 
سال، دچار مشکل دارو نشویم، بنابراین تامین اعتبارات آن مهم است.

رئیس مجلس ش��ورای اسلامی بااش��اره به موضوع پرستاران تصریح کرد: 
تعداد پرستاران به ازای تخت های بیمارستانی کم است. 

پرستاران که بخش عمده ای از آنها از خانم ها هستند، مجبور به اضافه کاری 
می شوند که این باعث شده از یک طرف مشکلات خانوادگی ایجاد شود و از 
طرف دیگر، حقوق ها در زمان خود پرداخت نمی ش��ود برای این موضوع هم 
۵ همت در بودجه پیش بینی شد که انتظار می رود قانون اجرایی شود. باید 
دولت موضوعاتی مانند پرداخت به کش��اورزان و پرستاران را در اولویت قرار 

دهد تا دچار تاخیر نشویم.
قالیباف بااش��اره به موضوع حساب پیشرفت و عدالت گفت: حساب ملی و 
استانی داریم که اعتبارات باید به تناسب ۳۰ به ۷۰ تقسیم شود، ۵ همت هم 
مربوط به س��ازمان روس��تایی و عشایری است که باید اعتبارات این علاوه بر 
آن اعتباراتی که در سال ۱۴۰۳ برای اشتغال پیش بینی شد که بانک ها هم 
باید س��هم خود را پرداخت کنند و در پرداخت اعتبارات اش��تغال هم تاخیر 

ایجاد نکنند تا کار با سرعت انجام شود.
وی در ارتباط با متناسب س��ازی حقوق بازنشستگان هم اظهار کرد: قانون 
برنامه هفتم توس��عه اجرای متناسب سازی حقوق بازنشستگان را پیش بینی 
کرده است و دولت مکلف به اجرای قانون است، اگر علی الحسابی هم پرداخت 
ش��ده، باید طبق قانون باش��د، پس اگر پرداختی ها به کسانی بوده که شامل 
حال آنها نمی ش��ود، نباید پرداخت می ش��د. اگر سازمان برنامه و بودجه فکر 

می کند که در آن مقطع اشتباهی صورت گرفته، نباید ادامه دهد.
رئیس مجلس شورای اسلامی افزود: برآورد ما برای متناسب سازی حقوق 
بازنشس��تگان ۵۰ تا ۵۵ همت بود که با درآمد حاصل از افزایش یک درصد 
مالیات بر ارزش افزوده اعتباری بالغ بر ۷۰ تا ۷۵ همت در دست دولت است. 
مطمئن هس��تیم این اعتبار پاسخگوی اجرای مصوبه قانونی مجلس شورای 

اسلامی است. 
باز هم می گوییم اگر اشتباهی رخ داده دولت جدید آن را ادامه ندهد، چون 
نتیجه آن کسری در بودجه است. نباید کسانی که ذی حق نیستند، این پول 

را دریافت کنند، چون به آنها تعلق نمی گیرد.
قالیب��اف با تاکید بر اینکه بای��د همه قانون را اجرا کنند، اظهار کرد: حتما 
مجلس ش��ورای اس��لامی در راستای دادن مجوز برای جابه جایی ردیف ها با 
دولت همکاری می کند. این را هم در جلس��ه س��ران قوا مطرح کرده است و 
همکاری می کنیم تا هرچه س��ریع تر این مشکلات حل شود. وی در پایان از 
کمیس��یون های مربوطه مجلس شورای اس��لامی خواست که جمع بندی از 

جلسه نظارتی مجلس داشته باشند.

نگرانی�برای�تخصیص�اعتبارات�اشتغال�وجود�ندارد��
رئیس سازمان برنامه و بودجه با بیان اینکه 
نگران��ی درب��اره تخصیص اعتب��ارات برای 
اش��تغال وجود ندارد، گف��ت: طبق تصمیم 
مجلس ش��ورای اسلامی لایحه بودجه سال 

۱۴۰۴ اول آبان  تقدیم خواهد شد.
به گ��زارش ایس��نا، حمی��د پورمحمدی در 
جلس��ه علنی مجلس و در جریان بررس��ی 
گزارش مش��ترک کمیسیون های اقتصادی 
و ویژه حمای��ت از تولید و نظارت بر اجرای 
سیاست های کلی اصل )۴۴( قانون اساسی درباره بررسی عملکرد تبصره های 
موسوم به تولید و اشتغال )تبصره )۱۸( در قوانین بودجه ۱۴۰۰ الی ۱۴۰۲ 
و تبصره )۲( قانون بودجه ۱۴۰۳ کل کش��ور برای تش��ریح وضعیت موجود 
اظهار کرد: این گزارش درباره آن است که چه مقدار اعتبارات برای اشتغال 
تخصیص داده شده است. رئیس سازمان برنامه و بودجه توضیح داد: سازمان 
برنامه و بودجه در سال ۱۴۰۱، ۲۲ هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان برای اشتغال 
تخصیص داد که این میزان در سال ۱۴۰۲ به ۲۶ هزار و ۱۰۰ میلیارد تومان 
رسید، منتها امسال بنا بر دلایلی تاکنون تخصیص داده نشده است که جزو 
اولویت های س��ازمان برنامه و بودجه است که تخصیص ها در نیمه دوم سال 
انجام شود. وی اضافه کرد: دلیل آنکه این اعتبار تاکنون اختصاص داده نشده، 
این اس��ت که در نیمه اول س��ال، هزینه های دولت زیاد و درآمدها کم است. 
برای مثال باید پول گندمکاران و پاداش بازنشس��تگان داده ش��ود. بنابراین 
اعتبارات برای اجرای طرح های اشتغالزا در نیمه دوم سال پرداخت می شود.

اولویت�ها�را�بر�هم�نزنیم��
پورمحم��دی همچنین اظهار کرد: طبق گزارش ها حدود ۳۱ هزار میلیارد 
تومان پول تخصیص داده ش��ده در حس��اب بانک ها و حساب اشتغال موجود 
اس��ت،از این رو وقتی پولی وجود دارد، تخصیص دوباره به معنای بر هم  زدن 
اولویت ها اس��ت. رئیس س��ازمان برنامه و بودجه اضافه ک��رد: علاوه بر این، 
منتظر گزارش دس��تگاه ها هس��تیم تا س��ازمان برنامه و بودجه براساس آن 

گزارش ها، تخصیص را انجام دهد.
پورمحمدی در جمع بندی بیان کرد: سازمان برنامه و بودجه در سال های 
قبل برای اش��تغال اعتبارات را تخصیص داده و در نیمه دوم امس��ال هم این 
کار انجام می ش��ود. ما منتظر گزارش نظارتی دس��تگاه ها هستیم تا این کار 
را براس��اس اولویت ها انجام دهیم. بنابراین نگرانی درباره تخصیص اعتبارات 

اشتغال برای امسال وجود ندارد و پرداخت می شود.
لایحه�بودجه��۱۴۰۴آبان�به�مجلس�می�رود��

وی همچنین بااش��اره به زمان تقدیم لایحه بودجه س��ال آینده به مجلس 
شورای اسلامی گفت: اول آبان  کلیات لایحه بودجه ۱۴۰۴ به همراه تبصره ها 
به مجلس تقدیم می ش��ود. تلاش بر این بوده که بودجه انطباق حداکثری با 
برنامه هفتم داشته باشد. پورمحمدی اظهار کرد: قرار است همایش مشترکی 
از سوی دولت و مجلس شورای اسلامی در ۳۰ مهر درباره نحوه اجرای قانون 
برنامه هفتم توسعه برگزار شود که از نمایندگان برای حضور در این همایش 

دعوت می کنم.

ویژه تر از خبر

مسعود پزشکیان با حضور در محل موزه ملی ایران ضمن بازدید 
همراه با مدیران وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
و نیز جمعی از فعالان این حوزه، از بخش��ی از الواح هخامنش��ی 

بازگردانده شده به کشور، رونمایی کرد.
به گزارش ایرنا، ششمین محموله الواح هخامنشی بازگردانده شده 
ش��امل ۱۱۰۰ لوح عیلامی، سوغات سفر اخیر رئیس جمهوری به 
نیویورک و نتیجه رایزنی های فش��رده وزارت امور خارجه، وزارت 
میراث فرهنگ��ی، گردش��گری و صنایع دس��تی و معاونت حقوقی 

رئیس جمهوری با موسسه شرق شناسی شیکاگو است.
این ال��واح در فاصله س��ال های ۱۳۱۱ ت��ا ۱۳۱۴ در مجموعه 
تخت جمشید کشف شدند، اما به دلیل فقدان دانش بازخوانی آنها 
در کشور، طی توافقی به موسسه شرق شناسی امریکا ارسال شدند 
تا مورد بازخوانی قرار گرفته و اطلاعات ارزش��مند آنها اس��تخراج 
ش��ود. این الواح حاوی اطلاعات ارزشمندی درباره نظم، ساختار و 
کارکردهای حکوم��ت، خدمات اجتماعی از قبیل بیمه و خدمات 
ارائه ش��ده به اقش��ار مختلف اجتماعی از جمله زنان باردار و افراد 
نات��وان، اطلاعات دیگر زیس��ت اجتماعی، عموم��ی، خصوصی و 

اطلاعات عمومی کشور است.
تاکن��ون ۶ ه��زار و ۸۶۸ قطع��ه از این الواح ط��ی ۶ مرحله در 
سال های ۱۳۲۷، ۱۳۳۰، ۱۳۸۴، ۱۳۹۸، ۱۴۰۲ و ۱۴۰۳ به کشور 

بازگش��ته است و قرار اس��ت مابقی الواح که شامل ۸ هزار و ۱۰۰ 
قطعه است نیز، در مدت ۵ سال آینده به کشور بازگردانده شوند. 

این الواح در معرض بازدید عموم نیز قرار می گیرند.
  رئیس جمهور در این مراس��م در جمع مدیران میراث فرهنگی 
گفت: کشورهای دیگر تاریخچه فرهنگی ندارند، اما آن را می سازند. 
ما داریم، اما فراموش کردیم. دانش آموزان باید با این مفاهیم آشنا 
ش��وند و هر ایرانی در ه��ر کجای دنیا دلش ب��رای مملکت خود 
بتپد. رئیس جمهوری تصریح کرد: کسی که گذشته خود را نداند، 
نمی تواند برای آینده خود نقشه بکشد. ریشه های محکمی که در 
فرهنگ، مدیریت، مسائل سیاس��ی و اجتماعی داریم به ما درس 
می دهد. امروز دانش��گاه های ما حداقل سطح ۲ هستند؛ یعنی در 
کن��ار آموزش گاهی کار تحقیقاتی انجام می دهند، اما بیش از ۹۰ 
درصد مق��الات و تحقیقات در طاقچه ها خ��اک می خورد. حدود 
۷۵۰ س��ال پیش ما دانش��گاه های رده ۴ داش��تیم. هنر این گونه 
زندگی کردن و در کنار هم بودن و رش��د کردن و توس��عه دادن 
چیزی بود که ما ۲ هزار و ۵۰۰ س��ال پیش داش��تیم، اما امروز ما 
را با هم به دعوا می اندازند تا هرچه می خواهند به ما تحمیل کنند. 
وی در پایان بیان کرد: باید هویت خود و ریشه هایی را که عمیق 
و پرافتخار هستند، به دنیا عرضه کنیم. باید این ریشه ها را شفاف 

کنیم. این هویت را باید به رخ جهانیان بکشیم.

کتیبه های هخامنشی رونمایی شد

آمادگی�بانک�ها�برای�ارائه�تسهیلات�تولید

وعده�رفع�فیلترینگ�محقق�می�شود

وزی��ر امور اقتص��ادی و دارایی گفت: برای تامین تبصره ۱۸ دچار کس��ری 
بودجه هستیم، اما بانک ها برای این موضوع و برطرف کردن آن آمادگی دارند.

به گزارش ایس��نا، عبدالناصر همت��ی، وزیر امور اقتص��ادی و دارایی درباره 
عملکرد تبصره ۱۸ که موس��وم به تولید و اشتغال قانون بودجه ۱۴۰۳ است، 
در جلسه روز سه شنبه مجلس شورای اسلامی در گزارش به نمایندگان اظهار 
کرد: مش��کلی که در این چند ماه گذش��ته یعنی از ابتدای سال وجود داشته 
است، بیشتر برمی گردد به تلاشی که دوستان ما برای ایجاد سامانه یکپارچه 
کردند و این سامانه الحمدالله نهایی شد و الان دیگر مغایرتی بین استان ها و 
بانک ها و دستگاه های ما وجود ندارد و تمام دستگاه ها و بانک های عاملی که 
از این تبصره یعنی تبصره ۱۸ پرداخت می کنند، الان در سامانه حضور دارند، 

بنابراین ما دیگر هیچ گونه مغایرتی بین استان ها و دستگاه ها نداریم.
وزیر اقتصاد ادامه داد: مش��کل دیگر ما برمی گ��ردد به منابعی که می تواند 

تخصیص پیدا کند. سال ۱۴۰۰، ۱۸.۹ همت پولی بوده است 
که در بودج��ه پیش بینی کردند. وقتی ما اوراق را می خواهیم 
ب��ه بانک ه��ا بدهیم، بانک ها باید اول برون��د و اینها را در بازار 
بفروش��ند و تنظیم کنند. این اوراق  باتوجه به سن اوراق یعنی 
تاریخ سررسیدش��ان ت��ا ۶۰ درصد ارزش��ش را پیدا می کند. 
بنابرای��ن مقدار پولی که برای س��ال ۱۴۰۱ بود، ۱۵.۳ همت 
ش��د. در س��ال ۱۴۰۲ میزان ثروت نقدی برای تبصره ۱۸ دو 

همت بیشتر نبود و بقیه، اوراق بود که تقریبا ۲۴ همت بود.
همتی تاکید کرد: در س��ال ۱۴۰۳ دچار کس��ری بودجه شدیم و بخشی از 
بودجه عمومی را در هدفمندی هزینه کردیم، همچنین از صندوق توسعه ملی 
با اجازه از رهبری برای کس��ری بودجه اس��تفاده کردیم، بنابراین برای تامین 
تبصره ۱۸ دچار کسری بودجه هستیم، اما بانک ها برای این موضوع و برطرف 

ک��ردن آن آمادگ��ی دارند. وزیر امور اقتص��ادی و دارایی اظهار 
کرد: در دولت چهاردهم بخش زیادی از ارائه تسهیلات اشتغال 
روستایی را تعیین تکلیف کردیم و از طریق بانک ها ۱۵همت در 
اختیار اشتغال روستایی قرار خواهد گرفت. پس این هم دوباره 

چیز جدیدی بود که توانستیم در دولت چهاردهم احیا کنیم.
وی ادامه داد: بنابراین چیزی نزدیک به ۵۱ همت به بانک ها 
داده ش��ده اس��ت تا پروژه ها را تامین مالی کنند و با همکاری 

دستگاه ها، این پروژه ها را پیش ببرند.
همتی تاکید کرد: یکی از کارهای بس��یار خوب مجلس ش��ورای اس��لامی 
و دولت این بوده اس��ت که از طریق س��امانه ای که برای اختصاص بودجه ها 
طراحی ش��ده اس��ت، به طورمتمرکز نظارت و کنترل بر ارائه تسهیلات انجام 

می شود.

مع��اون ارتباطات و اطلاع رس��انی دفت��ر رئیس جمهور تاکید کرد: مس��ئله 
س��اماندهی و ارتقای سرعت اینترنت و رفع فیلترینگ در یک مسیر قانونی و 

منطقی حل و انتظارات بحق جامعه برآورده می شود.
به گزارش ایرنا، سید محمد مهدی طباطبایی سه شنبه شب ۱۷ مهر ۱۴۰۳ 
در فضای مجازی نوش��ت: صداقت و وفای به عهد س��رمایه اصلی و خصیصه 

ذاتی مسعود پزشکیان رئیس جمهوری است.
وی تصریح کرد: مسئله ساماندهی و ارتقای سرعت اینترنت و رفع فیلترینگ 
در یک مس��یر قانونی و منطقی حل و انتظارات به حق جامعه برآورده خواهد 

شد.
طیاطبایی افزود: با شتاب زدگی در موضع گیری ها و قضاوت های زود هنگام 

راه را برای حل مش��کلات صعب و دش��وار 
نکنیم. معاون ارتباطات و اطلاع رسانی دفتر 
رئیس جمهور تاکید کرد: پزشکیان در حوزه 
صداقت و راس��تگویی از س��رآمدان عرصه 

سیاست در ایران معاصر است.
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